
Title (en)
Rotary drum.

Title (de)
Drehrohr.

Title (fr)
Tambour rotatif.

Publication
EP 0570696 A1 19931124 (DE)

Application
EP 93105869 A 19930408

Priority
DE 4216428 A 19920518

Abstract (en)
The invention relates to a rotary drum of relatively large dimensions, the casing of which is mounted rotatably by ball races (3, 4) on in each case a
roller pair (7) of a roller station (5, 6). To this end, the rotary drum casing (2) bears only two ball races (3, 4) which are mounted in a rotationally fixed
manner and are mounted on two roller stations (5, 6), at least one of which simultaneously forms the rotary drive device for the rotary drum in the
form of a friction-wheel drive. The result is thus a combination of features, by means of which the rotary drum is mounted in a statically determined
manner and at the same time can be reliably driven in an extremely simple manner.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Drehrohr mit relativ großen Abmessungen, dessen Mantel durch Laufringe (3,4) auf je einem Laufrollenpaar (7) einer
Laufrollenstation (5,6) drehbar gelagert ist. Hierzu trägt der Drehrohrmantel (2) lediglich zwei drehfest angebrachte Laufringe (3,4), die auf zwei
Laufrollenstationen (5,6) gelagert sind, von denen zumindest die eine gleichzeitig die Drehantriebseinrichtung für das Drehrohr in Form eines
Reibradantriebes bildet. Es ergibt sich so eine Merkmalskombination, durch die das Drehrohr statisch bestimmt gelagert ist und dabei auf äußerst
einfache Weise zuverlässig angetrieben werden kann.
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